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§ 5  

Strategi marknadsstöd 

Beslut 
att stadsdelsnämnden beslutar att återremittera ärendet 

 

Förvaltningens tjänsteutlåtande och förslag till beslut ger I dagsläget 

inte svar på det uppdrag nämnden tidigare gett förvaltningen när det 

gäller att utarbeta en strategi för marknadsstöd I Spånga-Tensta. 

Ärendet ska därför återremitteras.  

I det ärende som sedan redovisas nämnden ska följande belysas 

särskilt: 

 Vad det övergripande målet med ett eventuellt marknadsstöd ska 

vara och vilket mervärde ett sådant stöd kan antas ge stadsdelen 

 I vilka delar stadsdelen kan och bör bidra till finansieringen och 

om det kan finnas långsiktiga lösningar för detta 

 Beskriva processen för hur föreningar eller andra intressenter kan 

ansöka om marknadsstöd, och väga för- och nackdelar med att 

hantera ett sådant stöd enligt riktlinjer för föreningsbidrag  

 Hur man säkerställer att potentiella organisatörer ges möjlighet 

att ansöka om marknadsstöd 

 Återrapportering och indikatorer för utvärdering av stadsdelens 

ekonomiska stöd. 

 Förvaltningens och nämndens roller. 

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutade 24 maj 2018 § 9 

(diarienummer 1.2.5-282/2018) att uppdra till förvaltningen att 

återkomma med ett förslag på strategi för stadsdelsnämndens framtida 

stöd till stadsdelsområdets marknader. 

Förvaltningen har utarbetat en långsiktig strategi för marknadsstöd. 

Strategin innehåller stadsdelsförvaltningens riktning och övergripande 

målsättning med marknadsstöd.  

Syftet med strategin är att säkerställa att de marknader som sker i 

stadsdelsområdet håller god kvalitet samt bidrar till nämndens vision 

och mål.    
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Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att anta strategin för 

marknadsstöd.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 november 2018. 

Dnr 1.2.1-709/2018 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP), Markku Sirviö m.fl. (M), Carolina Rosén 

(L), Linn Bessner (C), och Maurice Forslund (KD) lade fram ett eget 

förslag om återremiss och föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom det. 

 

Rashid Mohammed (V) ställde sig bakom majoritetens förslag om 

återremiss. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

återemitteras. Stadsdelsnämnden beslutade att återremittera ärendet. 

 

 

 


